
Pytanie:   

 

Witam!  

Jestem mieszkańcem Zielonej Góry ale często jestem w Świdnicy. Czy istnieje możliwość dojścia 

do porozumienia z Lasami Państwowymi w sprawie Wieży Bismarcka. Z tego co wiem wieża 

przez rok będzie wyłączona z funkcji przeciwpożarowych. Byłem tam kiedyś na górze, przepiękne 

widoki, wieża zabytkowa podnosi walory turystyczne gminy. Może warto coś więcej zrobić aby 

przynajmniej w weekend tam wejść. Lasy wiem jakie są ale może uda się z nimi coś wymyślić. 

Jesteście Państwo prężną gminą, dbacie o wszystko, macie ładny zalew, warto wieżę dołączyć 

do Waszej oferty. 

 

                                                                                                      Leszek Szewczuk  

 

 

Dzień dobry,  
 
Szanowny Panie Leszku, pomysł na uatrakcyjnienie wieży ma zarówno Gmina, jak również jej 
właściciel – Lasy Państwowe. Jednakże jest potrzebny czas, aby umożliwić wejście na jej szczyt. 
W chwili obecnej ze względu na ograniczenia techniczne i bezpieczeństwo nie jest to możliwe. 
Nadleśnictwo Zielona Góra będzie próbowało aplikować o środki zewnętrzne na swój projekt, a ja 
obiecuję, że jeśli uda się wieżę otworzyć dołożę wszelkich starań, aby współpracować w tym 
temacie. Musimy jednak uzbroić się nieco w cierpliwość.  
 

      

 

 

                                                                                      Z poważaniem  
 

Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 
 


